
 

 
 

(PRINT CLEARLY) 

 

Name 
 
 
Mailing Address (No P.O. Boxes Please) 
 
 
City, Province & Postal Code 
 
 
E-mail Address (used only to contact you regarding promotion) 
 
 
Daytime Phone (used only to contact you regarding promotion) 
 
 
Store Name 
 
 
Date of Purchase 
 
2024 DLA-NP5B 4K FREE LAMP MAIL-IN REBATE Promo is a JVCKENWOOD Canada mail-in rebate offer available 
with purchase of a new 2024 JVC 4K PROCISION SERIES Projector DLA-NP5B.  The free lamp offer is for a JVC PK-
L2618UW ($600 Value) projector lamp.  Product must be purchased from an AUTHORIZED JVC PROCISION SERIES 
PROJECTOR DEALER in Canada from March 1st, 2024 to June 30th, 2024. 
 
To find an authorized JVC Projector retailer, go to www.jvc.com/ca  
To claim your free lamp rebate: 
• Purchase an eligible DLA-NP5B JVC 4K PROCISION SERIES Projector system between March 1st, 2024, and June 
30th, 2024. 
• Complete and mail-in this original rebate form (no reproductions accepted) and follow further instructions. 
• Remove original UPC bar code with serial number from the outside of the box and attach it to the front of this 
rebate form - no reproductions accepted. 
• Include legible photocopy of your sales receipt. Sales receipt must clearly show store name, store address, 
Model number and purchase date. 
• Mail all items together with appropriate postage postmarked no later than July 15th, 2024, to: 
 
JVCKENWOOD Canada 
C/o 2024 DLA-NP5B 4K Promo 
6685 Millcreek Drive, Unit 8 
Mississauga, ON CANADA L5N 5M5 
 
No copies, reproductions, facsimiles, or incomplete rebate forms will be accepted.  Offer expires June 30th, 2024.  
Redemption requests must be postmarked between March 1st, 2024, and June 30th, 2024, and received no later 
than July 31st, 2024.  Your free lamp (PK-L2618UW) will be shipped to your mailing address.  Offer valid only on 
eligible purchases made from participating authorized JVC Projector dealers in Canada.  Promotion excludes sales 
to employees of JVCKENWOOD Canada Inc., its dealers and promotional agencies.  A list of authorized JVC 
Projector dealers in Canada is available at www.jvc.com/ca .  Offer void where prohibited, taxed or restricted by 
law. Misuse or fraud will void this offer.  You are solely responsible for rebate forms not received, lost, illegible, 
misdirected or damaged forms or mail, except if it results from JVCKENWOOD action or liability.  Please allow 6-8 
weeks to process.  Offer available to individual consumers making a retail purchase only.  Offer may not be sold, 
traded, assigned or transferred.  ©2024 JVCKENWOOD Canada.  All other brand, product names, or logos may be 
trademarks or registered trademarks of their respective holders.  Reproduction in whole or in part without 
permission is prohibited. Rebate form has no cash value or substitute. 

 

Rebate is not valid on open box or refurbished 
products.  Limit one (1) rebate per person, per 
address, per eligible product.  Only original UPC 
bar codes and serial numbers will be accepted, 
no copies. 

 

 
PLACE MODEL & SERIAL NUMBER 

HERE (Example Shown) 

Please Check your JVC Projector. 
 
❏ DLA-NP5B (UPC #: 046838002762) 
 
 

                           

2024 DLA-NP5B 4K Promo                                                             
FREE LAMP MAIL-IN REBATE ($600 VALUE) 

http://www.jvc.com/ca
http://www.jvc.com/ca


 

 
 

(Écrire lisiblement 

 

Nom 
 
Adresse (pas de boîte postale s.v.p) 
 
Ville, Province, Code Postal 
 
Courriel (utilisé uniquement pour vous contacter au sujet de la promotion) 
 
 Téléphone (utilisé uniquement pour vous contacter au sujet de la promotion) 
 
Nom du détaillant 
 
Date d’achat 
 
2024 DLA-NP5B RABAIS POSTAL LAMPE ADDITIONNELLE est un rabais postal offert par JVCKENWOOD Canada. Ce 
rabais postal est offert à l’achat d’un nouveau projecteur 4K JVC 2024 DLA-NP5B.  La lampe offerte gratuitement 
est le modèle PK-L2618UW pour projecteur 4K JVC DLA-NP5B (Valeur $600). Le produit doit être acheté chez un 
DÉTAILLANT JVC AUTORISÉ au Canada seulement entre le 1er mars, 2024 et le 30 juin, 2024. 
 

Pour connaître les emplacements de nos détaillants JVC autorisés Projecteur au Canada veuillez visiter notre site  
www.jvc.com/ca  
Procédures de réclamation: 
• Acheter un projecteur JVC DLA-NP5B le 1er mars, 2024 et le 30 juin, 2024. 
• Compléter et poster ce formulaire de rabais original (aucune reproduction acceptée) et suivre les instructions 
suivantes. 
• Retirer le code UPC original avec numéro de série situé à l’extérieur de la boîte d’emballage et le fixer à l’avant 
du formulaire de rabais – aucune reproduction acceptée. 
• Inclure une photocopie lisible de votre coupon de caisse. Le coupon de caisse doit clairement indiquer : Le nom 
du magasin, l’adresse du magasin, le numéro de modèle et la date d’achat. 
• Poster tous les documents ensemble dans une enveloppe suffisamment affranchi oblitéré au plus tard le  
15 juillet, 2024 à: 
 

JVCKENWOOD Canada 
C/o 2024 DLA‐NP5B 4K Promo 
6685 Millcreek Drive, Unit 8 
Mississauga, ON CANADA L5N 5M5 

 

Aucune photocopie, reproduction, fac-similé, ou formulaire incomplet ne sera accepté.  L’offre prend fin le 30 juin, 2024. 
Toutes les demandes de remboursement devront être oblitérés entre le 1 mars, 2024 a le 30 juin, 2024, et reçu au 31 juillet, 
2024. Votre lampe gratuite (PK-L2618UW) vous sera expédiée à votre adresse postale. Cette offre est valide seulement pour 
tout achat illisible effectué chez un détaillant autorisé JVC participant au Canada. Les employés de JVCKENWOOD Canada Inc., 
ses détaillants, et agences promotionnelles ne sont pas admissibles à cette offre. Une liste des détaillants JVC autorisés au 
Canada est disponible à www.jvc.com/ca. Cette offre est nulle lorsque prohibé, sujet à imposition ou restreint par la loi. Tout 
mauvais usage ou fraude annulera cette offre.  Il incombera de votre responsabilité pour les formulaires de rabais non reçus, 
perdus, inadmissibles, mal adressés, formulaires ou enveloppes endommagés, sauf si ceci résulte de mesures ou responsabilités 
imputables à Kenwood.  Veuillez prévoir un délai de 6-8 semaines pour le traitement de votre réclamation. Cette offre est 
disponible aux consommateurs individuels qui font l’achat au détail seulement. Cette offre ne peut être vendue, échangé, 
assigné ou transféré. ©2024 JVCKENWOOD Canada Inc. Toute autre marque de commerce, nom de produit ou logo peuvent 
être des marques déposées ou marques déposées enregistrées de leurs titulaires respectifs. Toute reproduction en entier ou en 
partie sans permission est interdite.  Ce formulaire de rabais n’a aucune valeur monétaire. 

 
Veuillez apposer l'étiquette de modèle 

et numéro de série ici 

 

Veuillez cocher le Projecteur 
 
❏ DLA‐NP5B (UPC #: 046838002762) 
 

                           

2024 DLA-NP5B 4K                                                        
RABAIS POSTAL LAMPE ADDITIONNELLE       

(VALEUR DE $600) 

 

 

Ce rabais n’est pas valide sur les produits à boîte ouverte 
ou produits remis à neuf.  Limite un (1) rabais par 
personne, par adresse, par produit admissible. Seul les 
codes barre UPC et numéro de série originaux seront 
acceptés, aucune copie. 

http://www.jvc.com/ca
http://www.jvc.com/ca
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